
Sprawozdanie międzysesyjne Komisji Bezpieczeństwa Publicznego,  

Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska  

z dnia 23.04.2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w dwóch etapach. 

W pierwszej części spotkania radni dokonali oglądu Klasztorku, jego stanu 

technicznego i bezpieczeństwa budynku. Zapoznali się z kosztami utrzymania a także 

możliwościami użytkowania obiektu. Informacji i wyjaśnień udzielili: Prezes Spółki 

PUGK p. Andrzej Jabłonka i Kierownik Zakładu Zarządzania Nieruchomościami  

PUGK p. Wojciech Wasilewski. 

W drugiej części spotkania radni zapoznali się z informacją o stanie 

oznakowania dróg i potrzebach w utrzymaniu stanu dróg, chodników i przejść dla 

pieszych. W tym temacie wypowiadał się również Prezes PUGK. Ponadto wskazał na 

potrzeby i problemy w Spółce. Wiele pytań radnych dotyczyło spraw cmentarza (jego 

przyszłej lokalizacji) i budownictwa komunalnego. 

Dalej Komisja zapoznała się z informacją o stanie oświetlenia dróg, ulic, 

potrzebach i możliwościach poprawy a także o infrastrukturze oświetleniowej w gminie. 

Podczas analizy materiałów na XXXVIII Sesję Rady Miejskiej w obradach 

uczestniczyli: Skarbnik Miasta p. Wiesława Rozmus, Kierownik Wydziału GMKiR p. 

Joanna Krystkiewicz-Hablutzel oraz Burmistrz Nidzicy p. Jacek Kosmala. Radni 

negatywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w dzierżawę na okres 29 lat pow. 6,3 ha w obrębie Waszulki oraz pow. 2,6 ha przy ul. 

Kraszewskiego. 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z pismami dotyczącymi: 

- postępowania przed Międzykościelną Komisją Regulacyjną – Komisja popiera dalsze 

działania Gminy w tej sprawie; 

- przekazania do gminy realizacji zadania utrzymania czystości na drogach 

wojewódzkich – wszyscy Radni zaopiniowali pozytywnie; 

- wniosek o wybudowaniu nowej świetlicy w Bartoszkach przy dużym udziale prac 

mieszkańców – zaopiniowano pozytywnie  

- wniosek o przekazanie części świetlicy (połowy) w sołectwie Orłowo i 

zagospodarowanie jako Wiejska Świetlica – zaopiniowano pozytywnie  

- zapoznano się z pismem sołectwa Napiwoda w sprawie remontu dzwonnicy. W tej 

części Komisji uczestniczyła kierownik wydziału Techniczno – Inwestycyjnego p. 

Halina Piotrkowska także wnioskiem PUGK dotyczącym placów zabaw w Rączkach i 

Kamionce. 

Komisja wypracowała następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o ustawienie tablicy informacyjnej o lokalizacji parkingu przy 

budynku szpitala w Nidzicy. 



2. Komisja wnioskuje o przegląd i odnowienie tablic z nazwami ulic  

z uwzględnieniem napisu określającego właściciela drogi. 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Andrzej Ruś 

 

 

 

 

 


